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Onderwerp: Verhoging binnensport tarieven

 

Geachte Wethouder en raadsleden, 

  

Hierbij willen ook wij onze grote zorg uitspreken over de verhoging van de tarieven voor 

binnensportaccomodaties in 2016 met 20%. 

Ten eerste lijkt ons de verhoging van 20% buitenproportioneel. Wij sluiten daarbij graag aan bij de brief van 

dhr. Tonok Bwefar, voorzitter van Landstede Basketbal ZAC, die hij aan u verzond 7 november jl. met zijn 

uitvoerig betoog vanuit financieel perspectief.  

  

Behalve ons bezwaar vanuit financieel perspectief wegen  onze bezwaren vanuit sociaal maatschappelijk 

perspectief minstens even zwaar. Zaalhuur maakt een substantieel deel uit van onze begroting en wij zien 

geen mogelijkheden om de voorgestelde huurverhoging te compenseren met andere kostenbesparingen. 

Een contributieverhoging lijkt dus onvermijdelijk. Wij constateren nu al regelmatig betalingsproblemen voor 

een kleine groep van onze leden. In dat opzicht sluiten wij ons aan bij Ronald van der Vegt van SVI volleybal, 

om ons vooral ook sterk te maken voor die sporters die nu al, vanwege hun inkomenssituatie, moeite hebben om een lidmaatschap 

van een sportvereniging op te brengen. 

  

Wij geloven dat een tariefsverhoging van een omvang zoals die nu is voorgesteld, haaks staat op de intentie 

om meer mensen structureel aan het bewegen te krijgen. Wij vragen u dan ook om af te zien van deze 

verhoging. 
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Met vriendelijke groet namens het bestuur en 

basketbalvereniging BeQuick, 

 

Marga Stroeve 

Secretaris 

  

Evert Helfferich 

Voorzitter  


